

DECLARATION OF RoHS COMPLIANCE

RoHS 符合性声明

Issue's Name and Address
<p>Company Name: Mornsun Guangzhou Science & Technology Co., Ltd. 公司名称: 广州金升阳科技有限公司</p> <p>Address: No.8 Nanyun 4th Road, Huangpu District, Guangzhou, China 公司地址: 广州市黄埔区南云四路 8 号</p>


The module power supply and other products produced by Mornsun Guangzhou Science & Technology Co., Ltd. comply with the European 2011/65/EU "Directive on Restricting the Use of Certain Hazardous Components in Electrical and Electronic Equipment" (referred to as the RoHS Regulation) and its amendment directive (EU) Requirements of 2015/863.

Note: Some products with lead content more than 0.1% (Lead in copper alloys, high melting temperature solders and glass ceramics). But it complies with the exemption clause 6(c)/7(a)/7(c)-I of the RoHS regulations.

广州金升阳科技有限公司生产的模块电源及其他产品，均遵循欧盟 2011/65/EU《关于限制在电子电气设备中使用某些有害成分的指令》（简称 RoHS 法规）、及其修订指令(EU)2015/863 的要求。

备注：部分产品中某些物料含铅量大于 0.1%（铜合金、高熔化温度型焊料中含铅及玻璃陶瓷），但符合 RoHS 法规的豁免条款 6(c)/7(a)/7(c)-I。

Authorized signature 公司授权宣告人签章:

Full Name in Print 全名	谢耐庆 Xie Naqing
Title 职称	实验室经理 Lab Manager
Signature 签章	
Telephone & Email 电话	+86(20)62878800
Data of Issue 日期	2023-7-12